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§ 20   

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

Bengt Porseby (FP) hade önskemål att man presenterade fler kurser 

och konferenser för nämnden, som två från majoriteten och två från 

oppositionen kan anmäla sig till. 

 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 20) 

 

- Skrivelse anmäldes av Ole-Jörgen Persson m.fl (M): Skrivelse om 

att lyfta upp Tenstagången. 

 

- Skrivelse anmäldes av Ole-Jörgen Persson (M): Skrivelse om 

antalet barn i barngrupper i förskolan. 

 
Ersättaryttrande 

- Ersättaren Peter Trixe (KD) anmälde att om han hade 

tjänstgjort i nämnden hade han ställt sig bakom moderaternas 

skrivelse om antalet barn i barngrupper i förskolan. 

 

Beslut 
- Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda 

skrivelserna och återkomma till nämnden. 

 

 

  ______________ 

 


